
Styremøte i Rotary 25.3 2025 

1 Økonomi 
a Jarle orienterer om økonomien. 
b Tiltak vi må vurderer  
- økt medlemsavgiften. Hvor mye? 

- klubben slutter å dekke utgiftene i fob. med jule- og 
sommeravslutning. Den enkelte deltaker betaler selv. 
- Andre tiltak 

2 Kalender prosjektet. 

Salget har gått ned. Flere melder at det er tyngre å selge, mens 
andre selger bra. Salget av medlemmer er på ca 

130 kalendere, noen som viser nedgang fra tidligere år. 
Frivilligsentralen har bare solgt ca. 55 kalendere. Flere av våre 
faste selgere har sagt opp sine avtale. 
Skal vi legge ned kalender prosjektet?  
Eller skal vi legge om kursen? 

3 Rekruttering 

Dette er et tema vi bør jobbe mer aktivt med. Be med gjester, 
positivt for å vise frem hva vi holder på med. 
Videre er det nyttig å få frem at vi jobber lokalt (stort sett lokale 
bidragsytere, vi bidrar lokalt økonomisk (eks. frivilligsentralen og 
korps). 
Samarbeid med andre lag/org ( Lions) 

Hvordan komme videre? Konkrete forslag. 
Brosjyre. 

4 Evaluering møtene. 

Møteinnhold, - tidspunkt, - sted 

Det ble gitt positive tilbakemeldinger på dette. Et godt og variert 
innhold, trivelig og interessant. Vi kan gjerne ta med oss gjester 
til møtene. Åpne møter bør vurderes av og til. 

5 Eventuelt. 


